
Oświadczenie złożone 

przez senatora Krzysztofa Brejzę 

w dniu 17 sierpnia 2023 r. 

Oświadczenie skierowane do komendanta głównego Policji Jarosława Szymczyka 

Szanowny Panie Komendancie! 

W nawiązaniu do konferencji prasowej Pana Komendanta z dnia 20 lipca 2023 r., dotyczącej prowadzenia 

czynności przez funkcjonariuszy Komendy Miejskiej Policji w K. w (…) szpitalu wojskowym w K. oraz 

w szpitalu im. (…) w K. w nocy z 27 na 28 kwietnia 2023 r. wobec p. J. P., która trafiła na SOR po zażyciu 

substancji służących do aborcji farmakologicznej, w trybie oświadczenia senatorskiego zwracam się do Pana 

Komendanta z prośbą o odpowiedź na pytanie: z jakich przyczyn Pan Komendant podczas konferencji 

prasowej dnia 20 lipca 2023 r. nie opublikował nagrań dyspozycji przekazywanych interweniującym 

funkcjonariuszom Policji ze stanowiska kierowania Komendy Miejskiej Policji w K.? 

Z wyrazami szacunku 

Krzysztof Brejza 


